
 
 
 

Dagsorden         

 
SB-møde den 8/4, 2021 kl. 17:30 – 19:30, online 
 
1. Besøg af repræsentanter for Sikre Skoleveje (KK) og Nørrebros lokaludvalg (orientering, drøftelse) 

2. Godkendelse af ledelsens plan for kommende klassesammenlægninger. Oplæg ved Martin/Inemette (drøftelse/beslutning) 

3. Godkendelse af budget for 2021. Orientering ved Martin, spørgsmål og svar (Bilag 1 + 2) (drøftelse/beslutning)  

4. Skolefoto. Vi har fået en reklamehenvendelse fra skolefotograferne, Imagemakers. Skal vi overveje at skifte? (Bilag 3) (drøftelse og beslutning)  

5. Tidligere vedtagne principper, opdaterede – (bilag 3+ 4 +5) (drøftelse/beslutning) 

6. Emneuge for 0. – 4. klasse. Orientering ved Inemette 

7. Arbejde med elevråd og principper for demokratisk dannelse. Orientering ved Caroline  

8. Eventuelt 

9. Opsamling: Punkter til næste møde  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Referat 
SB-møde den 8/4-2021 
 
Tilstede: Caroline Johanne Lillelund, Johanne Elvers Madsen, Lin Fitje Solvang, Tanja Schøjdt, Katrine Svendsen, Johan Vinde Larsen, Ceren Senoglu, 
Brian Hilskov, Martin Wåhlin, Inemette Frandsen  
 



Referat: Inemette Frandsen 
 

 

   Drøftelse Orientering / Aftalt / Vedtaget Ansvarlig 

 Valg af ordstyrer   Caroline  

 Valg af referent   Inemette  

 Godkendelse af referat     

1 Besøg af repræsentanter 
for Sikre Skoleveje (KK) 
og Nørrebros lokaludvalg  

(orientering, drøftelse) 

 

 Drøftelse: 
I forlængelse af orientering og 
præsentation stiller SB og Lokaludvalget 
spørgsmål til tegningerne.  
 
Der efterspørges fodgængerovergang, 
”Torontoblink” og højere bump i 
overgangen fra skolen mod BaNanna 
Park, da den bruges af rigtig mange 
børn i løbet af hele dagen og 
hastigheden på trafikken ofte er høj.  
 
SB spørger ind til vejen omkring krydset 
Dagsmarsgade / Rådmandsgade.  
Desuden ønskes regulering i krydset 
Thorsgade / Rådmandsgade fx i form af 
en indsnævring vha. større hjørner på 
fortovet.  
 
Ønske om at bommen udenfor 
Rabaldergården reetableres.  
 
Der stilles generelt spørgsmål til 
cykelparkeringen, da der er bekymring 
for, at de vil skabe flaskehalse.  
 
Lokaludvalget peger på, at 
Rådmandsgade er en smutvej fra 
Stefansgade-kvarteret til Tagensvej.  
 
 
 
 

Orientering: 
SB har besøg af Nørrebro Lokaludvalg, 
Zofia fra 
Sikre Skoleveje og Jonas og Jens Richard 
fra Rambøll. 
 
Orientering fra Sikre Skoleveje. Bevilling til 
fire skoler - en af dem RMG. Bevillingen 
skal være med til at sikre skolevejene.  
 
Dette er et mindre projekt, da der i andet 
projekt samtidig arbejdes på etablering af 
”trafikøer”.  
 
Rambøll præsenterer deres udkast til sikring 
af indgangene til RG1. Der arbejdes især ift. 
morgentrafikken, der godt kan være 
voldsom, fordi der er flere institutioner i 
gaden og derfor mange børn, der skal 
afleveres samtidig om morgenen. Der 
arbejdes på cykelparkering og 
afmærkninger, der tydeliggør, hvor man skal 
krydse gaden.   
 
 
 
 
 
 
 
Aftalt: 

➢ Sikre Skoleveje og Rambøll 
påpeger, at fodgængerovergange 

 



  statistisk set giver falsk sikkerhed, 
men de vil kigge på muligheden for 
at etablerer  

➢ Krydset Dagsmarsgade / 
Rådmandsgade ligger udenfor 
projektområdet, men de vil kigge 
nærmere på det. 

 

2 Godkendelse af 
ledelsens plan for 
kommende 
klassesammenlægninger 

Oplæg ved Martin/Inemette  

(drøftelse/beslutning) 

 

 Drøftelse:  
SB ønsker, at baggrunden for 
klassesammenlægningerne 
kommunikeres ud til forældrene.  
 
Desuden ønske om, at der i 
principperne skrives, at der vil være 
øget fokus på trivslen.  
 
Sammenlægningerne kommer for 
indskolingen til at betyde, at (nogle af) 
børnene vil komme til at flytte KKFO 
matrikel. Vigtigt for SB, at dette skal 
kommunikeres ud med pædagogiske 
argumenter.  
 
SB ønsker, at kontaktoplysninger på 
forældrene til de ”gamle” 
klassekammerater er tilgængelige i 
Aula.   
 
SB ønsker kontakt til kontaktforældrene 
i klasser/årgange.  
 

 

Orientering: 
Martin orienter om planen for 
sammenlægningerne. 
Ledelsen er pt. i gang med at tale med 
teamene i de klasser, der skal 
sammenlægges.  
Herefter indkaldes kontaktforældrene til et 
orienteringsmøde, hvor deres perspektiv 
inddrages.  
Som udgangspunkt rystes posen og der 
laves helt nye klasser.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Aftalt:  

➢ Der oprettes en googledocx til 
skrivning af principper for 
sammenlægning 

➢ Principperne for 
klassesammenlægning ønskes lagt 
på hjemmeside/Aula.  

 

 



3 Godkendelse af budget 
for 2021.  

Orientering ved Martin, 
spørgsmål og svar  

(Bilag 1 + 2)  

(drøftelse/beslutning)  

 

 Skolen: Martin orienterer om budget 
2021. Skolens gæld er afbetalt og 
skolen er ikke længere på økonomisk 
handleplan. Ny budgetmodel er trådt i 
kraft og er fuldt udrullet ved skolestart i 
august 2021.  
Budgettet er udarbejdet på baggrund af 
regnskabet 2020.  
 
Fremadrettet ønskes budgettet 
diskuteret langt tidligere på året mhp 
muligheder for prioriteringer. 
 
KKFO´en: Brian orienterer om, at 
KKFO´en budget, der ligev som skolen 
er ramt pga af faldende børnetal. Det får 
konsekvens ved ikke at opslå ledige 
stillinger og enkelte men ærgerlige 
justeringer på personales timetal. 

Vedtaget: 
➢ Budgettet godkendes. 

 

4 Skolefoto.  

Vi har fået en 
reklamehenvendelse fra 
skolefotograferne, 
Imagemakers. Skal vi 
overveje at skifte? (Bilag 3)  

(drøftelse og beslutning)  

 

 Drøftelse:  
Fotografen til august 2021 er allerede 
bestilt og beslutning om nyt foto-firma 
tages op igen til august. 

Vedtaget:  
➢ Beslutning tages til august. 

 

5 Tidligere vedtagne 
principper, opdaterede –  

(bilag 3+ 4 +5)  

(drøftelse/beslutning) 

 

 Det videre arbejde med nedenstående 
principper drøftes.   
- Vikardækning 
- Forældresamarbejde 
- Mobiltelefoner 
- Klassesammenlægning 
- Lejrskoler 
 

Vedtaget: 
SB fordeler arbejdet mellem sig 

➢ Lejrskoler (– kræver et større stykke 
arbejde. Der arbejdes i googledocx)  

➢ Vikardækning (- eksisterende 
principper gennemskrives) 

➢ Mobiltelefon (- eksisterende 
principper gennemskrives) 

➢ Klassesammenlægninger (- 
principper for lægges på 
hjemmeside) 

 

 
Caroline 
 
Katrine 
Katrine 



 
 

 
 

6 Emneuge for 0. – 4. 
klasse.  

Orientering ved Inemette 

 

  Orientering: 
Inemette orienterer om projektugen for 0.-4. 
årgang, der løber af stablen i uge 15. Alle 
årgangene har planlagt forløb med fokus på 
affaldshåndtering og bæredygtighed. Ugen 
skydes i gang af miljøminister Lea 
Wermelin. I løbet af ugen vil forældrene 
kunne følge med i projektet på instagram. 

 

7 Arbejde med elevråd og 
principper for 
demokratisk dannelse.  

Orientering ved Caroline  

 

  Orientering: 
Caroline orienterer om, at arbejdet med 
elevråd og principper for demokratisk 
dannelse rykkes til næste år, hvor der er 
valgt nye repræsentanter.  

 

8 Eventuelt 

 

  ➢ Ifm. med 1. maj-børn vil der blive 
lagt film på hjemmesiden og der vil 
blive afviklet infomøder udenfor.  

➢ Skole og samfund afvikler seminar 
om ”Skole uden skæld ud” og ”Tilsyn 
med skolen” – Lin er interesseret i at 
deltage.   

 

9 Opsamling:  

Punkter til næste møde  

 

    

      


